

Protokoll från styrelsemöte i IFS/CS 2024-04-18

Närvarande: Lars Erdner, Siv Ericsson, Ulla Elfving Ekström, Kerstin Westberg, Lars-Erik Palm, Lasse Larsson, Janine Semius.

1. **Mötet öppnas.**

Mötet öppnades och till mötesordförande valdes Lars-Erik Palm.

2. **Val av justerare.**

Till justerare valdes Lars Erdner.

3. **Dagordningen fastställdes enligt nedan.** Protokoll 21/3, AU 5/4 som är kompletterat. Infobrev nr 3.12/2, punkt om pension stämmer inte, se vidare 4.a. För övrigt inga synpunkter på utskickade dokument, som lades till handlingarna.

4. **Rapporter och information** (4.a–4.d är stående punkter).

a. **Information om Steg för steg.** Karina informerar. ESL utbildningen ska ges till hösten och tider är bokade. Intresserade är eventuellt Lars Erik, Kerstin och Lasse. Det kommer att bli fyra 4 tillfällen. Sfs har haft besök av ny kund, Smålandsgille, för ekonomibyrån och utskick. Diskussion om ungdomsgrupper (18-25 år) på Sfs som ska ledas av Gunnar som är psykolog på Järva ungdomsgrupper. Detta kan leda till nya anhörigrupper. Gröndals stadsdelsförvaltning vill ha besök och få information om Sfs och IFS/CS. Fler ur styrelsen kan också informera om IFS/CS på mottagningar/enheter, vi kan diskutera detta vidare. Sfs skickar regelbundet ut info och inbjudan till stadsdelarnas handläggare om att de kan komma till Sfs och få mer info. Karina meddelar styrelsen de datumen. Vi kommer att ta upp nya socialtjänstlagen längre fram och hur den kan påverka verksamheten. Se vidare infobrev Sfs 2024-04-01 från Karina.

b. **Information från IFS Stockholmsdistriktet och Schizofreniförbundet.** Distriktets kommande omorganisation. Distriktet har extra årsmöte 6/5, där nedläggning av verksamheten föreslås med överföring till IFS/CS. Extra årsmöte IFS/CS 16/5. I början av hösten ha ett informationsmöte och Öppet hus för medlemmarna om nya organisationen och vad som kommer att förändras konkret (en onsdag eftermiddag?). Rikta in oss på nya medlemmar också. Vi behöver planera vilken info vi ska ge till medlemmarna, äldre och nyare.

Eventuellt ta hjälp av vuxenskolans föreningsexpert om hur medlemmar bäst informeras vid omorganisation (vad innebär det för medlemmen). Det blir ju samma verksamhet mer vi kan utveckla den mer. Diskussion om dagens lokalföreningar och vilket förarbete som behöver göras rörande strukturen vid eventuella kommande "lokalgrupper" (enkelt avtal, värdegrunder, policy). Från start fanns det 14 lokalföreningar i Stockholm. Ulla ska prata med Kajsa om Nacka.

Förbundets kampanj och fokusgruppen. Lars-Erik har skrivit ihop svaren från verksamheterna som han mejlar in till ansvarig inom förbundet. Ulla ska skicka ut nya kampanjbrev till nya sjukvårdsområden.

- c. Ekonomisk rapportering. Ny fast punkt.** Lasses sammanfattade den ekonomiska rapporteringen med att föreningens ekonomi är stabil och följer budgeten. Se även bilagan *Resultatuppföljning januari 2024* som bifogas med protokollet.

Resultatet för kvartal 1 var 56 tkr, vilket är 83 tkr bättre än budget.

Dock behöver detta resultat justeras för vissa poster som inte är med i redovisningen eller inte periodiseras;

Ekonomibyråns tjänster, ännu inte fakturerats (görs kvartalsvis i efterskott).

Vi har fått högre ersättning av sjuklönekostnader 2023 än budgeterat.

Vuxenskolan har inte fakturerat oss än (görs 2 gånger om året).

Budgeten för reparationen av lokalerna har inte förbrukats pga köksrenoveringen.

En justering av ovanstående avvikelser ger ett uppskattat resultat på 46 tkr.

- d. Hemsida.** Extra årsmötet och inbjudningar är upplagda på hemsidan. Siv sammanställer och David är tillbaka idag på 25 %. Hemsidesgruppen ska boka ett möte, där ingår Siv, David, Lasse är på väg in i gruppen och Hannes vill vara med. Janine mejlar ut inbjudan till hemsidesgruppen om nästa möte on 8/5, 16.30-18.

e. Information om Helena Vesterberg och boken Vakengångaren.

Helena vill just nu avvakta med grupp för själverfarna – samtalsforum om sin situation som egenerfaren – för deltagare på Sfs och Hannes och Annelie. Hon återkommer till Kerstin.

f. Stadsmissionen. Lasse har skickat mejl och inväntar svar. Eventuellt kolla centralt med stadsmission.

5. GDPR: Inget nytt

6. Styrelsefrågor.

a. Extra årsmöte IFSCS 16/5, kl. 18. En anmälan har inkommit. Vi ska anmäla oss till Ulla. I nuläget vill Ulla, Siv, Janine, Lars-Erik, Lasse, Lars, Kerstin komma och Margareta Hertelius är ordförande. Vi planerar att bjuda på smörgåstårta och alkoholfritt bubbel. Vi vill bjuda in Kajsa, Kennet, Hedvig och Ingrid P bland annat.

b. Distriktets extra årsmöte 6/5. Se punkt 4b.

c. Medskick från anhöriga. Janine har sammanställt synpunkterna från Kerstins anhörigrupper, se separat utskickat mejl, och mejlat dem till Sandra Lindquist, intressepolitisk ombudsman inom Funktionsrätt Stockholms stad. Sandra ska bjudas in till styrelsemöte i höst för uppföljning. Testa att ha ett system för att få in anhörigas synpunkter. Diskussion om vilka psykiatrimottagningar/verksamheter vi har regelbunden kontakt och möten med där vi också vill kunna framföra anhörigas synpunkter regelbundet. Går delvis in i fokusgruppen, kampanjen, skapa rutin, vi följer upp detta. Förslag att ha som en frågemall som anhöriga kan svara på (i samtal eller som en blankett). Anhöriga får svara/fylla i så gott det går. Svaren gör att vi lättare kan samla ihop svar/synpunkter och lämna över till mottagningen eller verksamheten. Allmänt gäller - har vi denna info på hemsidan? - Om du inte är nöjd med vården <https://www.1177.se/Stockholm/sa-fungerar-varden/om-du-inte-ar-nojd/om-du-inte-ar-nojd-med-varden/>

Förslag på frågemall: 1) Ungefär när (år, månad, datum) inträffade händelsen 2) Var (vilken/vilka mottagning/ar) inträffade händelsen på 3) Vad hände och hur påverkade det mig och eventuellt min närstående (ev vilka professioner var inblandade) 4) Har du tankar om hur det skulle kunna förbättras 5) Har du något gott exempel på när mötet med vården varit bra och välfungerande för dig och din närstå-

ende. 6) Har du/ni påtalat händelsen till berörd mottagningen eller gjort en anmälan till patientnämnden.

Diskussion om hur ska vi följa upp området. (Louise Kimby på Socialstyrelsen nämns). Ulla och Kerstin följer upp, eventuellt med Birgitta. Ulla kollar med Ingrid L rörande Anhörigas situation blir en kommande fast punkt under 4e.

7. Besluts punkter.

- a. **Godkänna ny summa på betalkortet för verksamhetschefen.**
Bordlägges.

8. Övriga frågor.

- a. BUP Psykosbipolärmottagningen ska få ny enhetschef Farouk Nehdi. På BUP finns Brukarråd (samarbetet med BUP, Maria ungdom och SCÄ) som Janine, som BISAM (brukarinflytandesamordnare), sammankallar. IFS/CS har ingen representant i rådet i nuläget. Janine informerar om Källan på BUP.

- b. Samtalsgrupper. Diskussion om rösthörargruppen för egenerfarna år 2023. Kerstin och Lars pratar ihop sig. Distriktet kan hålla grupper till hösten, man kan gå ut med info på hemsida, bjuda in själverfarna och ge info till psykosmottagningar.


9. **Nästa styrelsemöte:** Vårens kommande styrelsemöte är på torsdag 16/5, tiden är 16.30 följt av extra årsmötet. Vi får planera hur vi gör med våra styrelsemöten och arbetsgrupper när vi omorganiserar så det blir hanterbart. Vi vill ha en planeringsdag i juni och ett styrelsemöte om det behövs, vi tar med det till nästa styrelsemötes dagordning.

Nästa AU är 6/5.

10. Mötet avslutas.

Vid protokollet:

Justeras:



Janine Semius



Lars Erdner